
Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 

 

Zápis z XX. zasedání Rady KS ČSCH JMK 2017  
rozšířené o předsedy sekcí ÚO 

konané 30. 9. 2017 v Brně 
 

 

 

 

Přítomní: zástupci  ÚO ČSCH (Brno – M. Uher, R. Valeš, Blansko – Ing. J. Bareš, I. Drobiličová, Vyškov  – Ing. F. Vlček, R. Jirásek, Znojmo – A. 
Polášková, Ing. R. Novotný) 
doplněný o předsedy KCHS - J. Ludvík (holubi), J. Kouřil (králíci) - omluven, A. Polášková (drůbež)  
předsedkyni propagační komise - Ing. D. Malá, místopředseda – Z. Lejsek, hospodář (J. Sec) 
a předsedy okresních sekcí: Blansko – nikdo, Brno – nikdo, Vyškov – drůbež – J. Soukup, Znojmo – okrasné ptactvo – R. Bajgl 
 
Omluveni: Albrecht, Kouřil, Kopřiva, Stehlík, Vlček (Znojmo) 
zástupci OO ČSCH Břeclav - omluveni 
 
Program:  
1. Zahájení a uvítání hostů  
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 
4. Zpráva o hospodaření KS JMK k 31. 8. 2017 (rozpočet a čerpání finančních prostředků KS, včetně čerpání rozpočtu KV MORAVIA)  
5. Informace k KVMCH Bučovice 2017 
6. Krajské dožínky v Břeclavi 
7. Krajská výstava Hradeckého kraje 
8. Soutěž okresů při CV Chovatel v Lysé nad Labem 
9. Propagační komise, výzdoba KV – I. MORAVIA BRNO 2017 
10. Jihomoravská krajská výstava I. MORAVIA BRNO 2017, harmonogram přípravy, technické a personální zabezpečení, zabezpečení  
      doprovodných akci a ukázek 
11. Občerstvení na KV MORAVIA 
12.  Zabezpečení výstavního fundusu 
13. Příprava slavnostního zasedání KS 
14. Diskuse 
15. Usnesení, závěr 
 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení a uvítání hostů -  jednání zahájil a řídil předseda KS JMK Milan Uher  
 
2. Schválení programu zasedání -  Pro  8, program byl jednomyslně schválen   
 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise  -  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. D. Malá 
(hlasování pro: 8). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a R. Valeš (hlasování pro 8).  
 
4. Zpráva o hospodaření KS JMK k 31. 8. 2017 (rozpočet a čerpání finančních prostředků KS, včetně čerpání rozpočtu KV MORAVIA), zprávu 
podal R. Jirásek, informace čerpal z peněžního deníku, shrnul čerpání finančních prostředků KS od ledna 2017, stav k 31. 8. 2017 -  32.944 Kč 
v pokladně a 60.860 Kč na běžném účtu, sdělil, že čerpání probíhá dle plánu – dle schváleného rozpočtu krajského sdružení, z toho samostatně 
členěna KV – 895 tis. Kč na výdajích a plánuje se čistý zisk cca 350 tis. Kč. Dále informoval o dalších větších příjmech a výdajích - dožínky, KV 
MCH v Bučovicích, doprava, dotace výstav v okresech, výstavní fundus – krmítka, stojky pod klece, výstavní klece pro králíky (100děr) a pro 
holuby (100 děr), celkem výdaje za výstavní fundus cca 150 tis. Kč, další položka Propagace KV, schůzová činnost (5.770 Kč od počátku roku), 
v rozpočtu nebylo počítáno s náklady na jubilanty. 
K tomu diskuse: R. Novotný – dotaz, co je položka „gesce Zoopark Vyškov“,  odpověděl M. Uher – náklady na chovný materiál, ještě se bude 
čerpat,  R. Novotný – dotaz na dotace výstav – už bylo vyčerpáno? Odpověděl M. Uher – všechny okresy průběžně čerpají.   
  
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí informaci R. Jiráska o čerpání rozpočtu KS JMK k datu 31. 8. 2017. 
Hlasování: Pro 5 proti 2  zdržel se 1. Usnesení bylo schváleno. 
 
5. Informace k KVMCH Bučovice 2017 – zprávu podal  Uher za nepřítomného J. Kouřila. Zhodnotil výstavu jako zdařilou, zdůraznil, že je třeba 
poděkovat ZO Bučovice za spolupráci při pořádání této výstavy. Přišlo asi 200 návštěvníků, menší prodej katalogů, ale výstava neskončila 
v minusu díky dotaci města a KS JMK. 
 
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí informaci M. Uhra o průběhu a výsledku Krajské výstavy mladých chovatelů 2017 v Bučovicích. 
Hlasování:  Pro 8 Proti 0 Zdržel se 0, usnesení bylo schváleno. 
 



6. Krajské dožínky v Břeclavi – v termínu 2. 9. 2017, M. Uher vyzval předsedy sekcí k podání informací. A. Polášková – kritizovala 
požadovanou časnou ranní účast při stavění klecí, nedobrá organizace, zbytečně brzo, ale jinak výstavu hodnotila kladně, návštěvníkům se líbila.  J. 
Bareš – hodnotil kladně popisky plemen zvířat na klecích. Dále M. Uher informoval o problému s ranní dobou stavění klecí výstavy.  J. Ludvík – 
přítomen nebyl, ale pověřil J. Albrechta, kritika zbytečného čekání ráno, holubi dodáni dle předem dohodnutých seznamů plemen, vyjma OO 
Břeclav, jinak akce dopadla dobře. Za nepřítomného J. Kouřila (králíci) podal zprávu M. Uher – plemena dodána dle seznamu, opět vyjma 
Břeclavi, ale jinak akci hodnotil kladně, splnila svůj účel. Zhodnotil dále ukázku králičího HOPu v gesci Břeclavi, ukázka hodnocena dobře. 
Kritizoval neúčast „garantů“ u králíků z OO Brno. Okrasné ptactvo bylo vystaveno v nových klecích, ukázka přitáhla hodně lidí, velice zdařilá a 
chválená byla „předváděčka“ králíků v podání Ing. D. Malé  
 
Zhodnocení předsedů OO:  
OO Vyškov – F. Vlček: kladně hodnotil visačky s názvy plemen na klecích, s výstavou je vcelku spokojen, zhodnotil dobrou propagaci KV na této 
výstavě, hojnou účast veřejnosti, kritizoval neúčast králíkářů při úklidu klecí a dále to, že nikdo z představitelů Jm kraje se nedošel na výstavu 
podívat. Odpověděl M. Uher – na výstavě byl přítomen vyslanec hejtmana za regionální rozvoj JMK. Z medií účasten redaktor Českého rozhlasu, 
následně odvysílána reportáž. 
OO Blansko – J. Bareš: výstava se líbila, hlavní cíl byla propagace KV, podařila se, zájem lidí byl. Zástupci OO Blansko pomáhali při stavění 
bannerů a následně při bourání klecí, akci hodnotil jako zdařilou. 
OO Vyškov – J. Soukup: kritizoval plánování zvířat – drůbeže na tuto akci, R. Jirásek hodnotil akci jako zdařilou, skupina pro stavbu klecí na 
exoty by měla posílit, sdělil, že je třeba, aby si ostatní zástupci OO sáhli do svědomí, protože účast vyškovských zástupců na akcí KS je v poslední 
době mnohem silnější než z ostatních OO.  
OO Brno – M. Uher: sdělil, že povinnost účasti na krajských dožínkách je součástí memoranda, v tom je i propagace – proto se koupily i reklamní 
propisky. Dožínky splnily svůj účel, KS JMK obdrželo poděkování od krajského úřadu JM kraje, poděkoval předsedkyni propagačním komise D. 
Malé za její účast na akci a akci celkově zhodnotil jako zdařilou. Dále informoval o výplatě cestovného (350 Kč/auto) a za účast (300 Kč) všem 
přítomným na akci z finančních prostředků krajského úřadu na tuto akci.   
D. Malá za Propagační komisi informovala o průběhu propagace KV v rámci této akce, byla zopakována činnost použita již v rámci Propetu 
v červnu v Brně, možnost pohladit si živého králíka přilákala hodně návštěvníků a v rámci tohoto byli návštěvníci dožínek osobně pozváni na 
krajskou výstavu v Brně, včetně předání letáčků na výstavu.  
  
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí informaci předsedů sekcí A. Poláškové, J. Ludvíka, M. Uhra, a předsedů jednotlivých okresů J. Bareše , F.Vlčka a 
předsedkyně propagační komise D. Malé o účasti jihomoravských chovatelů při Krajských dožínkách v Břeclavi dne 2. 9. 2017 a dále informaci o 
vyplacení příspěvku na dopravu a účast na akci jednotlivým zúčastněným  
a ukládá všem okresním OO krajského sdružení, aby se na akcích KS podíleli pokud možno rovným dílem. 
Hlasování:  Pro 8 Proti 0 Zdržel se 0, usnesení bylo schváleno. 
 
Následně po tomto bodu jednání informoval M. Uher o rezignaci předsedy OO Brno MVDr. M. Martince z KS JMK, místo něj byl za OO 
Brno do Rady KS delegován R. Valeš. 
 
7. Krajská výstava Hradeckého kraje – informaci podal M. Uher, plánovaná akce, letos v menším rozsahu, OO Vyškov pošle seznam zvířat do 
uzávěrky do 3.10., odvoz ve středu  11. 10. 2017  ve 12,45 hodin z Moravan, cesta zpět v sobotu, telefonicky bude sdělen příjezd, dopravu z Brna 
zaplatí KS, z okresů do Brna platí OO. F.Vlček  (OO Vyškov) informoval, že na schůzi sekce holubářů byl projeven nezájem o účast na této 
výstavě, dotaz – bylo toto v plánu? M. Uher odpověděl, že ano a argumentoval dalšími soutěžními výstavami na oblasti Brno i Znojmo. Dále 
diskutována účast jednotlivých OO na této výstavě.  
 
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí informaci o plánované účasti KS JMK na krajské výstavě Hradeckého kraje. 
Hlasování:  Pro  7  Proti 0  Zdržel se 1. Usnesení bylo schváleno. 
 
8. Soutěž okresů při CV Chovatel v Lysé nad Labem – k účasti se vyjádřili postupně všichni předsedové OO a předsedové okresních sekcí. 
M. Uher informoval, že je to plánovaná akce KS JMK, všechny OO se zúčastní soutěže okresů 7 kolekcemi, na akci je plánována z rozpočtu KS 
JMK částka 24 tis. Kč, problém platby klecného převodem, nutno dát seznam, komu budou hrazeny výstavní poplatky od KS JMK, dále 
informoval o zajištění svozu zvířat na výstaviště v Lysé n. Labem, svoz bude zajištěn z areálu OO Vyškov, od Futura z Brna, od chovatelské haly 
z Břeclavi a čerpací stanice ČAS ze Znojma, doprava pojede směr Mor. Budějovice, Želetava, Jihlava a dále do Lysé.  Hovořil o plánu, aby se OO 
KS JMK  umístily v soutěži okresů na prvních šesti místech s tím, že OO Brno bude obhajovat vítězství z minulého roku. Odvoz zvířat z výstavy si 
již každý vystavovatel zajišťuje sám.  Nutno dát předem vědět, kolik zájemců o svoz bude. M. Uher požádal o zaslání kopií přihlášek OO do 
soutěže pro případnou kontrolu regulérnosti soutěže. 
 
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí informaci o plánované účasti OO na Mistrovství ČR v rámci výstavy Chovatel v Lysé n. Labem v listopadu 2017 a ukládá 
předsedů OO podat informaci ohledně společného svozu zvířat do termínu uzávěrky přihlášek, tj. do 25. 10. 2017. 
Hlasování:  Pro  8  Proti 0 Zdržel se 0, usnesení bylo schváleno. 
 
9. Propagační komise, výzdoba KV – I. MORAVIA BRNO 2017 – informaci z hlediska plnění harmonogramu činnosti propagační komise 
podala předsedkyně komise D. Malá. Informovala o úpravě samolepky na tramvaje DPmB dle požadavku z minulého jednání Rady (velikost písma 
VELTRHY BRNO), dále o přípravě dopisu pro ředitele mateřských škol v Brně – distribuce pozvánek s omalovánkou, o obdržení úvodních slov 
do Průvodce výstavou od primátora města Brna a hejtmana JM kraje, dále o možnosti zajištění profesionálního fotografa na KV – Vladimír Jágr, 
Brno, cenová nabídka za foto ve čtvrtek (stavění výstavy), pátek – posuzování a foto šampiónů a v neděli – průběh výstavy a slavnostní zakončení 
– celkem 4.000 Kč (není plátcem DPH), dále se dotázala na umístění reklam na finálních plakátech KV (na plakátech bude logo Mze ČR, JMK a de 
Heus – Energys, o ostatních bude ještě jednáno, bude dořešeno do konce října 2017). 
Informovala o nákupu drobných dárků pro děti – do balíčků pro prvních 100 dětí, které přinesou na pozvánce na výstavu namalovaný obrázek, za 
1.984 Kč. 
Dále navrhla rozpočtové opatření v rozpočtu propagace, kde byl doplněn řádek č. 11 – fotodokumentace výstavy – 4.000 Kč, oproti tomuto snížen 
řádek č. 3 – tisk plakátů. Na tomto řádku bylo avizováno předsedkyní propagační komise nejasné čerpání k dnešnímu dni (není jasné, kolik faktur a 



v jaké výši za tisk plakátů bylo již v rámci přípravy KV -  I. MORAVIA uhrazeno). K tomuto se následně vyjádřil R. Jirásek – k 31. 8. 2017 
čerpáno na tisk plakátů celkem 13.364 Kč. 
Dále v rámci propagace výstavy a KS navrhla vytvoření logotypu KS JMK (zpracování grafického manuálu) pro účely hlavičkových papírů KS, 
vizitek pro hlavní představitele KS JMK, pro reklamní předměty atd. K tomuto pro ilustraci přítomným ukázala grafický manuál loga ZO ČSCH 
Kuřim.  
D. Malá dále požádala o zasílání informací o fakturách týkajících se propagace KV ze strany pokladníka KS JMK. 
 
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí informaci předsedkyně propagační komise o plnění harmonogramu propagace výstavy k datu 30. 9. 2017 
a schvaluje 
1. objednání profesionálního fotografa pro fotodokumentaci KV 2017 za cenu 4000 Kč 
2. úpravu rozpočtu propagace KV, kterou se vkládá do rozpočtu řádek č. 11 – fotodokumentace výstavy s rozpočtem 4000 Kč a snižuje se rozpočet 
řádku č. 3 tisk plakátů o částku 4.000 Kč. 
Hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdržel se 0, usnesení bylo schváleno. 
 
Výzdoba pavilonů – KV MORAVIA – diskutováno bylo použití osvětleného vánočního stromu v pavilonech, dohodnuto, že budou použity dva 
umělé osvětlené stromy, pro každý pavilon jeden, dále podala informaci, že byla u f. SOS DEKORACE objednána k zapůjčení pro účely výzdoby 
výstavy plyšová zvířata (lední medvěd a sob) a připravena smlouva o reklamě s touto firmou. 
Vzhledem k předpokládaným úsporám na položce rozpočtu KV – Výzdoba pavilonů navrhla část finančních prostředků převést na Propagaci 
výstavy (cca 10.000 Kč), na položku Rezerva pro Propagaci KV (plánovaný řádek č. 12 rozpočtu Propagace). 
K tomuto se nesouhlasně vyjádřil M. Uher, nechce další navyšování finančních prostředků na propagaci KV. Následně k tomuto diskutováno 
dalšími přítomnými. 
 
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí informaci Ing. D. Malé o přípravě výzdoby pavilonů KV - I.MORAVIA , 
a schvaluje použití části finančních prostředků z rozpočtu položky KV – Výzdoba pavilonů ve výši 10.000 Kč pro účely Propagace výstavy na 
nový řádek (č. 12) rozpočtu Propagace s názvem Rezerva pro propagaci KV. 
 
Hlasování: Pro 5 Proti 2 Zdržel se 1, usnesení bylo schváleno. 
   
10. Jihomoravská krajská výstava I. MORAVIA BRNO 2017, harmonogram přípravy, technické a personální zabezpečení, zabezpečení 
doprovodných akci a ukázek 
- bod uvedl M. Uher, plánované pronájmy pavilonů od 6.12 (středa) od 12,00 do 17,00 hodin – stavění klecí, 7.12 (čtvrtek) od 7,00 do 21,00 hodin 
– příprava výstavy, příjem zvířat, 8.12 (pátek) od 7,00 do 18,00 hodin - posuzování,  9.12. (sobota) od 9,00 do 17,00 hodin - výstava,  10. 12. 2017 
(neděle) od 9,00 do 16,00 hodin výstava, od 16,00 do 22,00 hodin výdej zvířat a likvidace výstavy, 11. 12. (pondělí) od 8,00 do 13,00 hodin, 
podrobný harmonogram přípravy a průběhu výstavy bude M. Uhrem předložen na dalším zasedání rady a výstavního výboru v neděli 22. 10. 

2017 v 14,00 hodin v sídle OO Brno. V rámci této části byla D. Malou a R. Novotným diskutována nutnost zpracování podrobného 
harmonogramu přípravy, aby se nezapomnělo na něco důležitého, jako např. oznámení veřejného vystoupení dle zákona o ochraně zvířat proti 
týrání, oznámení výstavy na příslušný úřad městské části Brna atd. 
Předsedové sekcí zajistí garanty na jednotlivé expozice, po celou dobu výstavy a její přípravy, pokladny – u pavilonu B bude venku stát mobilní 
vyhřívaná pokladna pro prodej lístků a katalogů, v pavilonu Y bude stolek pro prodej vstupenek, dále je třeba zajistit lidi pro kontrolu vstupenek a 
kdo bude dávat razítka jako potvrzení o zaplacení vstupenky (v obou pavilonech – B a Y), dozor pro kontrolu prodaných zvířat při odchodu 
z pavilonů – zajistí chovatelé z Hradce Králové, R. Jirásek zajistí pro každou z pokladen 2 lidi, pro výdej čestných cen je třeba také 2 lidi – zajistí 
M. Uher, informace na příštím zasedání rady. 
Doprovodný program – selský dvorek, jezírko –zajistí J. Vadlejch, KINGSHOW – př. Vlček, Rabbit Jumping MORAVIA – R. Novotný. Stánek 
KS JMK – Z. Kopřiva a F. Vlček. Cimbálovou muziku na oba dva výstavní dny zajistí J. Bareš. 
Dále M. Uher sdělil,  že zajistí oznámení výstavy Krajské veterinární správě.  
 
Ing. D. Malá informovala o připravovaném katalogu výstavy ve spolupráci s P. Prombergrem z Bohdalova, přihlášky online funkční od 20. 9. 2017, 
odkaz na přihlášky v Aktualitách webových stránek KS JMK, dle požadavku holubářů byly znovu upraveny výstavní podmínky (řazení holubů a 
holubic) a doplnění další klubové soutěže „starvičský stavák (český a polský klub)“. Dále předložila vzorovou stranu katalogu s dohodnutým 
řazením.  
Následně bylo přítomnými diskutováno požadované řazení expozic v katalogu a bylo dohodnuto následující:  
Expozice králíků (všichni za sebou) – u plemen, kde jsou speciálky, bude doplněn nápis „speciální (klubová) výstava“ apod.  
Expozice drůbeže za sebou vyjma speciálky zakrslých a smaragdových kachen a speciálky hempšírek (všechny přihlášené, i neklubaři), u ostatních 
speciálek drůbeže bude dopsán vedle plemene nápis „Speciální (klubová) výstava“ a za sebou půjdou jak velké, tak i malé (zdrobnělé apod.). 
Expozice holubů za sebou vyjma speciálky moravských pštrosů (pouze klubaři), ostatní speciálky budou otevřené pro všechny přihlášené, opět 
požadavek na nápis „speciální výstava…“ u vybraných plemen. Dále bylo dohodnuto, že nejdříve budou řazeny velká plemena holubů a poté až 
další z důvodu velikosti výstavních klecí. 
Kingshow, expozice okrasného a exotického ptactva a RJ Moravia bude do katalogu vložena samostatně (mimo online přihlášky).  
 
Dále v rámci přípravy Průvodce výstavou požádala o upřesnění Výstavního výboru. 
 
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí: 
        -     informaci podanou M. Uhrem o plánovaných termínech a časech pronájmu pavilon v rámci KV 

- informaci Ing. D. Malé o přípravě katalogu výstavy a zprovoznění online přihlášek na výstavu k datu 20. 9. 2017  
- řazení expozic a speciálek v katalogu výstavy takto:  

Expozice králíků (všichni za sebou) – u plemen, kde jsou speciálky, bude doplněn nápis „speciální (klubová) výstava“ apod.  
Expozice drůbeže za sebou vyjma speciálky zakrslých a smaragdových kachen a speciálky hempšírek (všechny přihlášené, i neklubaři), u ostatních 
speciálek drůbeže bude dopsán vedle plemene nápis „Speciální (klubová) výstava“ a za sebou půjdou jak velké, tak zdrobnělé. Expozice holubů za 
sebou vyjma speciálky moravských pštrosů (pouze klubaři), ostatní speciálky budou otevřené pro všechny přihlášené, opět požadavek na nápis 



„speciální výstava…“ u vybraných plemen. Dále bylo dohodnuto, že nejdříve budou řazeny velká plemena holubů a poté až další z důvodu 
velikosti výstavních klecí. 
Kingshow, expozice okrasného a exotického ptactva a RJ Moravia bude do katalogu vložena samostatně (mimo online přihlášky).  
 
 
ukládá: 

- M. Uhrovi předložit podrobný harmonogram přípravy a průběhu KV na dalším zasedání Rady KS a výstavního výboru dne 22. 10. 2017, 
a doporučuje, aby se dalších jednání s Veletrhy Brno ve věci pronájmů pavilonů zúčastnila také D. Malá. 
 
Hlasování:  Pro 8. Proti 0 Zdržel se 0. Usnesení bylo schváleno. 
 
11. Občerstvení na KV MORAVIA  
- informaci o plánu podala I. Drobiličová , seznámila s přípravou, počtem jídel, požadavky na technické a personální zabezpečení, občerstvení bude 
formou „zabíjačky“ ze dvou prasat, dále bude nakoupeno hovězí maso na guláš, drobné cukroví a zákusky, dále něco na raut, rozpočet je 35 tis. Kč, 
dále je třeba nakoupit pití, k odběru občerstvení budou k dispozici stravenky, jídlo se bude moci i prodávat, informaci doplnil M. Uher s tím, že 
z důvodu požárních předpisů nesmí být pro občerstvení v pavilonech použit otevřený oheň, tento pouze venku před pavilonem. 
 
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí informaci I. Drobiličové z OO Blansko o přípravě technického a personálního zabezpečení občerstvení pro KV. 
 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0, usnesení bylo schváleno. 
 
 
12.  Zabezpečení výstavního fundusu – informaci podal J. Sec 
OO Blansko, Brno, Břeclav musí co nejdříve dodat seznam výstavního fundusu (komplet), který bude zapůjčen pro účely KV, OO Vyškov a 
Znojmo seznam již předaly, navrženo zvážit možnost zapůjčení klecí ze svazu (dovoz z Kolína) namísto svozu klecí z jednotlivých okresů, dále 
diskutována potřeba krmítek, napáječek, visaček (jen u drůbeže) – OO Brno má k dispozici 1200 ks.  
 
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí informaci podanou J.Secem o stavu seznamů výstavního fundusu pro KV s tím, že je nutno doplnit tyto informace z OO 
Blansko, Brno a Břeclav. 
 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0, usnesení bylo schváleno. 
 
 
13. Příprava slavnostního zasedání KS  a uznání chovatelům 
Informaci podal M. Uher, jedná se o vyznamenání chovatelů z KS JMK, kteří se za posledních 5 let významně zasloužili o chovatelství, již 
potvrzeno kanceláří hejtmana, že je možné toto uspořádat na půdě KÚ JMK, nutno zajistit medaile za cenu max. 150 Kč/ks, každý okres bude 
navrhovat své členy, krajská rada je poté musí schválit. Slavnostní zasedání se bude konat v termínu od cca poloviny prosince 2017 do poloviny 
ledna 2017, občerstvení v rámci této akce přislíbil uhradit hejtman JMK. Následovala diskuse o počtu lidí k vyznamenání, celkem max. 50 lidí, co 
pracují, co reprezentují, za zásluhy o chovatelství.  
 
Návrh na usnesení: 
Rada schvaluje uspořádat slavnostní zasedání KS JMK ve spolupráci s hetmanstvím JMK kraje, v rámci kterého budou vyznamenáni zasloužilí 
chovatelé v rámci KS JMK (max. 50 lidí) s tím, že jednotlivé OO tyto navrhnou krajské radě ke schválení na zasedání Rady KS v listopadu 2017. 
Přepokládané náklady na pořízení medailí do 10.000 Kč.  
 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo schváleno. 
 
 

14. Diskuse 
 
M. Uher - je třeba zajistit kompletaci klecí pro amazoňany, krmítka dodá výrobce Hon Josef, úchytky bidel jsou hotové, zavírání otvorů na krmení 
– spirálky hotové, nutno nařezat 12 bidel. Bodovacích ptáků bude cca 150 kanárů a dále andulky, teplomilné ptáky není možné vystavit – bylo by 
třeba v pavilonu Y topit, jinak by mohli být v pavilonu B (v teplém prostoru), pokud bude málo klecí, půjčí se voliéry jinde, bodovačky pro kanáry 
budou papírové, mřížky a krmítka zapůjčí klub K1 (krabice se koupí nové, 150 ks), rakouští vystavovatelé si přivezou ptáky ve svých přenoskách, 
připomínka R. Jirásek k bidlům – délka 1m a konce seřízlé kolmo. 
Dále M. Uher informoval, že byly objednány metrové kozičky pod klece – 200 ks (pod 400 klecí - holubi, králíci), dále se koupil komplet překážek 
pro 1 králičí HOP - Vyškov, dále se koupí dráha pro králičí HOP - Vyškov, krmítka pro ptáky dá výrobce, dále bylo diskutováno použití řezané 
slámy na 3 -5 cm pro slepice, diskutována přítomnými drůbežáři vhodnosti této slámy pro slepice, dále nutno sehnat igelity pod králičí klece a 
drůbež. Dále byly objednány dvě ukázkové voliéry na holuby (brněnské voláče a moravské pštrosy), tyto budou majetkem KS. 
                 
Návrh na usnesení:  
Rada schvaluje 
- nákup 200 ks koziček pod klece za cca 80 tis. Kč, 60 voliér na exoty za cca 44 tis. Kč, 60 předních rámů k voliérám na exoty za 15.500 Kč, 2 
voliéry pro holuby – šestihran (1 x 2 m) za 3200 Kč, králičího HOPu kompletu překážek za 3000 Kč, umělého trávníku na králičí HOP(20 m) za 
500 Kč,  15 pohárů pro závod v králičím HOPu na MORAVII  a medailí pro zúčastněné závodníky za 3500 Kč, vše bude hrazeno z rozpočtu KS. 
 
Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se 0, usnesení bylo schváleno. 
 
Z. Lejsek – dotaz k zajištění kůry pro exoty, navrhla zajistit D. Malá formou štěpky, max. 4 dny staré, množství cca 2 q, 
dále diskutováno, co bude dáno do holubích klecí – dohodnut vlnitý papír, 



R. Novotný se dotázal ke koberci na králičí HOP – 20 m, odpověděl M. Uher, koberec bude uskladněn v Křenovicích, ti to na svoje náklady 
dovezou do Brna na KV, 
dále diskutovány čestné vstupenky (max. 50 ks) a vstupenky, jejich výroba, náklady cca 7.000 Kč,  
Označení garantů – vizitky – zajistí M. Uher, D. Malá navrhla použít typ prodávaný v Makru na připnutí, 
I. Drobiličová se dotázala na místo pro výstavku uměleckých děl – kovář na KV, doporučeno umístit vedle pódia, 
dále diskutována výzdoba pódia pro slavností zakončení výstavy, květinovou výzdobu přislíbila zajistit D. Malá,  
krmivo pro exoty – zajistí p. Pitra (bude mít stánek s krmením pro exoty),  
čestné ceny a poháry – na každé 20. zvíře, poháry – seznam bude teprve vytvořen, mistři a šampióni obdrží diplom, předsedové sekcí neprodleně 
zašlou D. Malé podmínky udělení titulů Mistr Jižní Moravy a Šampión Jižní Moravy. 
 
15. Usnesení a závěr: zasedání Rady bylo ukončeno ve 21,37 hodin s tím, že přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
 

 

Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. Radek Novotný ……………………. 
                       Rostislav Valeš.…………………………                                              Milan Uher v. r. 
                                                                                                                               --------------------------------------- 
                                                                                                                                                         předseda KS JMK 
 
 


